
Saksprotokoll i fylkestinget - 11. og 12.12.2018  
 
Marthe Hammer (SV) sette fram slikt forslag: 
 

1. «Fylkestinget i Hordaland ber om at statsråden/ regjeringa vurderer på ny moglegheit for å fjerne 
mest muleg av kvikksølvlasta før tildekking av området. 

2. Fylkestinget meiner og at dei nye hevemetodane må vurderast.» 
 
Røysting 
 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
1. «Fylkestinget i Hordaland ber om at statsråden/ regjeringa vurderer på ny moglegheit for å fjerne mest 

muleg av kvikksølvlasta før tildekking av området. 
2. Fylkestinget meiner og at dei nye hevemetodane må vurderast.» 


